



***Традиции празднования  
Дня Святого  
Валентина!!!***

14 февраля влюбленные традиционно признаются друг другу в чувствах, обмениваются подарками и устраивают сюрпризы.



## ***Celebration traditions of Valentine's Day !!!***

On February 14th, lovers traditionally confess their feelings to each other, exchange gifts and arrange surprises.



## *Традиции стран мира*

В **Англии** накануне праздника молодые люди кладут в урну записки с именами девушек, а затем по очереди их вынимают. Выбранная девушка временно получает имя Валентина, а юноша, вытащивший записку с ее именем, на один день становится Валентином.



## *Traditions of the countries of the world*

In **England**, on the eve of the holiday, young people put notes with the names of girls in the urn, and then take them out in turn. The chosen girl is temporarily given the name Valentine, and the young man who pulls out a note with her name on it becomes Valentine for one day.

# *Традиции стран мира*

В Италии 14 февраля считается сладким днем. В День святого Валентина здесь принято дарить конфеты и другие сладости, а любовные записки посылаются без обратного адреса.



# *Traditions of the countries of the world*

In **Italy** the 14th of February is considered to be a sweet day. On Valentine's Day, it is customary to give sweets and other sweets, and love notes are sent without a return address.



# *Традиции стран мира*

Во **Франции** в этот день дарят драгоценности. Для 54% французских пар День святого Валентина – это «особенный» ужин. Если учесть, что Франция – страна гурманов, то ничего удивительного, если вы обнаружите все столики в ресторанах занятыми. Но можно приготовить что-нибудь изысканное и дома.



## *Traditions of the countries of the world*

In **France**, jewelry is presented on this day. For 54% of French couples, Valentine's Day is a “special” dinner. Considering that France is a country of gourmets, it is not surprising if you find all the tables in the restaurants occupied. But you can cook something delicious at home.



## *Традиции стран мира*

В **Японии** мужчинам дарят шоколадные фигурки в виде Святого Валентина, а в **США** из марципана, в **Дании** посылают засушенные цветы.



## *Traditions of the countries of the world*

In **Japan**, men are presented with chocolate figurines in the shape of Valentine, and in the **USA**, dried flowers are sent from marzipan, in Denmark.



## *Традиции стран мира*

**В нашей стране** День святого Валентина — праздник довольно молодой. На Руси существовал свой День влюбленных, связанный с романтической историей Петра и Февронии. Его до сих пор отмечают 8 июля, правда, празднование обрело официальный статус — теперь это Всероссийский день семьи, любви и верности.



## *Traditions of the countries of the world*

**In our country**, Valentine's Day is a fairly young holiday. Russia had its own Valentine's Day associated with the romantic story of Peter and Fevronia. It is still celebrated on July 8, however, the celebration has acquired an official status - now it is the All-Russian Day of Family, Love and Fidelity.



**С Днём всех влюбленных!**



*Happy Valentines Day!*